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Protokół Nr 20/12 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie odbytego 

w dniu 24 kwietnia 2012 r. 

 

Skład Komisji na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia 2012  r.  

1. Radny Andrzej Pożarlik – Przewodniczący Komisji 

2. Radna Marzena Skwarko – Wiceprzewodnicząca Komisji  

3. Radny Teodor Kołodziejczyk 

4. Radny Karol Lenart 

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Andrzej Pożarlik.  

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Informacja Burmistrza na temat struktury organizacyjnej Urzędu M-G Stryków i 

potrzeb   związanych z  wykonywaniem zadań oraz z właściwą obsługą petentów.  

2. Informacja na temat załatwiania skarg i wniosków oraz pochwał na pracę Urzędu    

M-G Stryków.  

3. Sprawy różne.  

Porządek posiedzenia został zaakceptowany przez członków Komisji. 

Ad. 1  

Informację dot. struktury organizacyjnej Urzędu M-G Stryków i potrzeb związanych z  

wykonywaniem zadań oraz z właściwą obsługą petentów przedstawiła Pani Anna Sasin 

Sekretarz M-G Stryków. 

Struktura organizacyjna w Urzędzie M-G  funkcjonuje zgodnie z Regulaminem 

Organizacyjnym wprowadzonym Zarządzeniem Burmistrza Miasta – Gminy Stryków w roku 

2011 gdzie m.in. wyszczególnionych jest 6 wydziałów oraz 5 samodzielnych stanowisk 

pracy. Na dzień dzisiejszy obsada w Urzędzie M-G Stryków jest wystarczająca a pracownicy 

posiadają wykształcenie adekwatne do wykonywanych czynności. Podnoszenie kwalifikacji 

przez pracowników odbywa się w formie studiów oraz szkoleń. 

W trakcie dyskusji członkowie Komisji zwrócili uwagę na ich zdaniem  potrzebę 

wzmocnienia Wydziału Inwestycji o merytorycznego pracownika , który zajmowałby się 

weryfikacją dokumentacji technicznych poszczególnych inwestycji na etapie projektowania w 

taki sposób aby uniknąć ,, potknięć ˮ negatywnie skutkujących przy wykonywaniu już danej 

inwestycji oraz czuwaniem nad prawidłowością realizacji inwestycji. 

Ad. 2  

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków poinformowała , że w roku ubiegłym oraz do 

chwili obecnej nie odnotowano skarg na pracowników Urzędu .Interesanci często wyrażają 

ustne pochwały pod adresem pracowników za sposób w jaki zostają obsłużeni .Jedna z firm 

złożyła pisemne podziękowanie jako  uznanie dla pracownika zajmującego się prowadzeniem 

spraw z zakresu  działalności gospodarczej .   

Ad. 3  

Przewodniczący Komisji radny Andrzej Pożarlik mówił o możliwości budowy kompleksu 

sportowego przy ul. Kopernika w Strykowie gdzie Gmina posiada własne działki i 
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ewentualnie mogłaby wykupić dodatkowe 2 działki od osób prywatnych. Zdaniem radnego 

jest to dobra lokalizacja na realizację takiego kompleksu. 

Radny Karol Lenart pytał dlaczego zostały odrzucone podania uczniów szkoły w 

Niesułkowie o przyjęcie do gimnazjum w Strykowie ? 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków odpowiedziała , że dla obwodu szkoły w 

Niesułkowie gimnazjum jest w Bratoszewicach , ale mimo tego osoby starające się o 

przyjęcie do gimnazjum w Strykowie zostały załatwione pozytywnie. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z. Kubiak 
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Komisji Rewizyjnej 
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